Regelbundna verb i preteritum (dåtid)

Verb är något man kan göra eller något som sker. 

Verb har olika former. 
En form är infinitiv (grundformen), den form som står i ordboken och den form som ni stött på när ni haft verb som glosor. 

Infinitiv (grundform) 	    (att) öppna	open

En annan form är preteritum (dåtid). 

Preteritum		    öppnade	opened

De flesta engelska verb är regelbundna (men många av de vanligaste verben är oregelbundna, dessa måste man lära sig utantill).
Regelbundna verb får ändelsen –ed i preteritum (dåtid). Man lägger till ändelsen på infinitiv-formen.
Ex. 	She listens to the radio.
	She listened to the radio.

OBS!	Slutar verbet på –e lägger man bara till –d. Ex. like – liked.

	Några verb behöver en extra konsonant innan man lägger man till–ed. Du behöver lära dig verbet: stop – stopped.

Läxa till tisdag 2/2 är att veta hur man böjer ett regelbundet verb i preteritum (dåtid).
[bookmark: _GoBack]Skriv av texten Heroes, men byt ut alla verb i presens (nutid) mot preteritum (dåtid). Skriv på ett lösblad.
Träna på att läsa texten. Du kan lyssna på den på bloggen. 
